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Abstract (en)
The invention relates to a whirlpool tub with water jet nozzle (1) with a housing (10) arranged in the tub wall, to which a pressurised water line (15)
and possibly an air feed line (16) are connected and with a nozzle body (20) with a nozzle duct (23) opening into a jet outlet aperture (24) adjustable
for varying the direction of the jet discharge, the nozzle body (20) being capable of adjustment to a position in which the jet discharge aperture
(24) is lower than the water inlet aperture (25) of the nozzle duct (23) and the water inlet aperture (25) of the nozzle duct (23) is higher than the
pressurised water line (15). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Whirlpoolwanne mit Wasserstrahldüse (1), mit einem in der Wannenwandung angeordneten Gehäuse (10), an
welches eine Druckwasserleitung (15) und ggf. eine Luftzufuhrleitung (16) angeschlossen sind, und mit einem mit einem Düsenkanal (23) in eine
Strahlaustrittsöffnung (24) mündenden, zur Veränderung der Strahlaustrittsrichtung verstellbaren Düsenkörper (20), wobei der Düsenkörper (20)
in eine Stellung verstellbar ist, in welcher die Strahlaustrittsöffnung (24) tiefer als die Wassereintrittsöffnung (25) des Düsenkanals (23) und die
Wassereintrittsöffnung (25) des Düsenkanals (23) höher als die Druckwasserleitung (15) liegen. <IMAGE>
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